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 »لیلارد«، رکورد 
پرتاب  NBA را شکست

ایسنا: ستاره تیم بسکتبال پرتلند تریل بلیزرز 
رکورد پرتاب سه امتیازی موفق در پلی آف 
NBA را شکست. در ادامه رقابت های مرحله 
پلی آف لیگ بسکتبال NBA، دو تیم دنور و 
پرتلند برای پنجمین بار به مصاف یکدیگر رفتند 
که در انتهای این بازی، »دیمین لیلارد« موفق 
شد با ۱۲ اقدام منجر به گل، رکورد بیشترین 
پرتاب سه امتیازی موفق در یک بازی پلی آف 
را بشکند. این دیدار در وقت اضافه با نتیجه 
۱۴۷ - ۱۴۰ به سود دنور تمام شد تا سری دو تیم 
در پلی آف، با نتیجه ۳ - ۲ به سود دنور ناگتس 
پیگیری شود. بهترین بازیکن این دیدار »دیمین 
لیلارد« ستاره تیم پرتلند بود که ۵۵ امتیاز، ۶ 
ریباند و ۱۰ پاس گل را به ثبت رساند. »نیکولا 
یوکیچ« نیز با کسب ۳۸ امتیاز، ۱۱ ریباند و ۹ 
پاس گل ستاره تیم دنور بود. »لیلارد« که فصل 
فوق العاده ای را پشت سر می گذارد، با ثبت ۱۲ 
پرتاب سه امتیازی موفق در این دیدار، رکورد 
»کلی تامپسون« با ۱۱ ریباند موفق در یک بازی 

پلی آف را شکست. 

خارجازمستطیلسبز

 تعطیلی یک هفته ای 
برای ما لازم بود

یحیی گل محمدی در حــاشیه تمرین 
تیم پرسپولیس اظهارداشت:  مــا تــعطیلی 
یک هفته ای داشتیم که فکر می کنم خــیلی 
هم لازم بود. بعداز یکسال توانستیم بازیکنان 
را یک هفته تعطیل کنیم و استراحت داشته 
باشیم. وی در ادامه افزود: فکر می کنم این 
تعطیلی خیلی به موقع و لازم بود. فشار خیلی 
زیادی در این یکسال به بازیکنان وارد شده بود. 
برنامه خیلی فشرده ای را پشت سر گذاشتیم، 
هم در لیگ قهرمانان آسیا و هم در لیگ، 
جام حذفی و لیگ قهرمانان امسال. بعداز آن 
هم این سومین جلسه تمرین ماست که دنبال 
می کنیم. برنامه خوبی هم برای بازگشت به 
شرایط مسابقه داریم. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس در مورد اینکه در شرایطی که 
باشگاه مشکلات مالی فراوانی دارد هر روز یک 
حکم جدید علیه باشگاه می رسد، اظهارکرد: 
ما دوست داریم تمام تمرکزمان روی تمرین و 
مسابقات باشد، ولی این مسائل برای بازیکنان،  
مربیان و تیم آزاردهنده است. این مشکلات 
قبلا بوده است و الان هم وجود دارد. خیلی 
از این فشار را بچه ها تحمل کردند تا باشگاه 
به مشکل نخورد. بچه ها ماه ها پول نگرفتند 
تا باشگاه بتواند بدهی ها را بدهد. بازیکنان 
خیلی از خودگذشتگی کردند و فشار زیادی را 
تحمل کردند تا مشکلات برطرف شود. باید از 
آنها تشکر کرد، امیدوارم فکر اساسی برای حل 

این مشکلات شود.

خـــبر

یادداشــت

بازی های اول اهمیت زیادی در کسب موفقیت یک تیم دارد. 
بازیکنان خوبی در اختیار تیم ملی هستند و چینش مسابقات 
نیز برای کشورمان مناسب است. با توجه به مهره های باکیفیت و 
آماده ای که در اختیار داریم می توانیم به کسب نتایج خوب امیدوار 
باشیم و البته که در دیدار با هنگ کنگ نتیجه خوبی کسب کنیم. 
گفته شده تیم ملی ایران بدون برگزاری بازی دوستانه وارد مسابقات 
می شود و این در حالی است که بازیکنان درخواست انجام بازی 
تدارکاتی داشتند و سرمربی تیم ملی چنین خواسته ای نداشت! 
به نظرمن مطرح کردن چنین صحبت هایی به سود تیم ملی نیست. 
بهتر است برای دیدارها با تمرکز کافی به میدان برویم و شکی در 
این وجود ندارد که نحوه آماده سازی تیم ملی ایران به هیچ وجه 
خوب نبوده ولی با توجه به اینکه در موارد دیگری مانند بازیکنانی 
که در فهرست تیم ملی هستند از وضعیت خوبی برخوردار هستیم 
می توانیم نتایج قابل قبولی کسب کنیم.  دیدار با بحرین و عراق 
مهمترین دیدارهای تیم ملی ایران برای صعود به مرحله گزینشی 
جام جهانی است. برای کسب پیروزی مقابل این دو تیم مهمترین 
مساله، اتحاد اعضای تیم است و اینکه بدون توجه به کوچکترین 
مساله، با تمام توان به دنبال شکست حریفان باشیم. قطعا بحرین 
و عراق حاضر نمی شوند به راحتی بازنده باشند ولی برای عبور از 
چنین تیم هایی باید برنامه های مدنظر تیم به درستی اجرا شود. 
مهمترین مساله برای کسب پیروزی مقابل حریفان تصمیمی است 
که سرمربی تیم برای انجام نحوه بازی دارد. پس از آن هم اجرای 
دقیق خواسته های سرمربی از سوی بازیکنان از اهمیت زیادی 
برخوردار است. ظرفیت لازم برای کسب نتیجه وجود دارد و باید 
منتظر دیدارها باشیم تا عملکرد تیم ملی را در مصاف با حریفان 
ببینیم.  ممکن است در دیدار با بحرین و عراق قضاوت تیم داوری 
به ضرر ایران باشد. بازی ها روی روال پیش می روند و به جای آنکه 
بخواهیم خود را نگران مساله ای کنیم که هنوز رخ نداده، بهتر است 

با حداکثر توان به فکر کسب پیروزی باشیم.

می توانیم  به  کسب  نتایج  خوب  امیدوار باشیم 

    واکسن
تزریق واکسن ایرانی به صورت آزمایشی و داوطلبانه از 
روزهای گذشته شروع شده  است. محمد دانشگر مدافع 
استقلال یکی از بازیکنانی است که به صورت داوطلبانه برای 
تزریق واکسن اقدام کرد. او به مرکز ویژه دریافت واکسن رفت 

و دوز اول این واکسن را تزریق کرد.

        وزنه
عیسی آل کثیر در تمرین پرسپولیس حضور داشت و 
تلاش کرد تا آمادگی بدنی اش را با وزنه زدن به رخ بکشد. 
نکته جالب اینکه آل کثیر در دوره محرومیتش نیز تمرین 
روزانه بدنسازی داشت و به این شکل تلاش می کرد تا از فرم 

خوب خارج نشود.

            ورزشگاه پیر
ورزشگاه پیر و فرسوده بحرین میزبان دیدار ایران و 
هنگ کنگ است. این ورزشگاه که به آن »شیخ علی بن محمد« 
نیز گفته می شود، سومین ورزشگاه معرفی شده از سوی 
بحرینی ها برای میزبانی مقدماتی جام جهانی است و در سال 

2012 مورد بازسازی قرار گرفته است. 

ت
شــ

سنو
عک

آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان امروز 
در اولین گام از دوربرگشت مسابقات انتخابی 
جام جهانی به مصاف هنگ کنگ می رود. مجتبی 
تقوی کارشناس فوتبال در این خصوص صحبت 

کرد. 
تیم ملی بـدون دیدار دوستانه راهی 

بحرین شد!
از لحاظ فنی تصمیمی درست نیست که تیم ملی 
یا باشگاهی بدون دیدار تدارکاتی به مصاف حریفان 
برود. اگر این مساله خواسته سرمربی بوده به هرحال 
نمی توان در خصوص آن صحبت کرد. به هرحال این 
تصمیمی بوده که اتخاذ شده است. تیم ملی به لحاظ 
کلی در شرایط خوبی قرار ندارد و در مورد دلایل 
آن باید در زمان دیگری صحبت کرد. اسکوچیچ 
در دنیای مربیگری شناخته شده نیست و حالا که 
شرایط حضور وی در تیم ملی مهیا شده به دنبال 
کسب نتیجه است. اگر تیم ملی نتیجه نگیرد 
اسکوچیچ چیزی برای ازدست دادن ندارد و اگر 
نتیجه کسب کند نام و نشانی برای خود رقم خواهد 
زد. مهمترین نکته برای فدراسیون این است که 
بعداز این مسابقات با استفاده از نظر کارشناسان 
تیم ملی  وضعیت  به  نسبت  مستقل  و  مجرب 

برنامه ریزی کند. 
  به هرحال باید به دنبال صعود باشیم

در دوره قبلی که کی روش حضور داشت تیم ملی 
به جام جهانی صعود کرد اما آورده دیگری نداشت. 
فیفا در گزارشی عنوان کرده ایران تاکتیک بازی 
ثابت و مشخصی در ادوار مختلف جام جهانی 
نداشته است. این راه وروش را گروه فنی فدراسیون 
فوتبال باید مشخص کند. کی روش قبل از مسابقات 
جام جهانی خبر از درخشش لژیونرها می داد ولی 
دیدیم که این اتفاق رخ نداد. در این مسابقات باید 
از بازیکنان باتجربه در رویارویی با بحرین و عراق 

استفتده کرد. 
 آیا ایران صعود می کند؟

بدون شـک تیـــم ایـــران پــتانسیل صعود 
به جام جهانی را دارد. ایران در این گروه حریف 
سرسختی ندارد. اگر کادرفنی در ترکیب خود از 
لژیونرها بهره ببرد و اجازه بدهد که خستگی آنان 
غالب نشود تیم کشورمان می تواند به مرحله بعد 

صعود کند. 

گفتوگو

فوتبالداخلی
ایسنا: تیم ملی فوتسال ایران در گروه ششم مسابقات 
جا م جهانی با تیم های آرژانتین، صربستان و آمریکا همگروه 
شده است. تیم ایران برای صعود از گروه خود باید با این سه 
تیم بجنگد که هرکدام شرایط متفاوتی دارند. آرژانتین قهرمان 
دوره قبل مسابقات است و بدون تردید حریفی قدرتمند 
برای تیم ملی محسوب می شود. این تیم چندی پیش مقابل 
ازبکستان به میدان رفت که در هر دو دیدار با نتیجه یک بر 
صفر حریف آسیایی خود را شکست داد. ناظم الشریعه قصد 
دارد با تماشای فیلم این بازی به آنالیز خوبی از مدافع عنوان 
قهرمانی دست یابد. همچنین صربستان نیز سال ۹۷ با تیم 
فوتسال ایران بازی دوستانه برگزار کرد که ایران موفق به 
شکست این تیم در ۲ بازی با نتایج ۶ بر۳ و  ۴ بر۳  شد و شناختی 
نسبی از فوتسال این کشور دارد، اما آمریکا ناشناخته ترین تیم 
این گروه است؛ تیمی که در سطح بالای فوتسال قرار ندارد و 
حتی لیگ حرفه ای فوتسال را نیز در این کشور شاهد نیستیم. 
ناظم الشریعه قصد دارد فیلمی از بازی های این تیم را دریافت 
کرده و به آنالیز آمریکایی ها بپردازد تا تیم ملی برای رویارویی با 

آنها دچار مشکل نشود.
ایرنا: حمید درخشان دربــاره آغـــاز مسابقات انتخابی 
جام جهانی ۲۰۲۲ برای تیم ملی کشورمان در کشور بحرین 
و بازی روز پنجشنبه برابر هنگ کنگ اظهارداشت: به نظرم 
هنگ کنگ نمی تواند خیلی برای ما دردسر درست کند، تمام 
فکر و ذکر ما باید روی عراق و بحرین باشد. وی ادامه داد: به 
صعود به مرحله بعد خیلی امید دارم به همین دلیل، اولین 
بازی با هنگ کنگ دستکم از نظر روحی خیلی می تواند به 
نفع تیم ملی باشد. امیدوارم که با اقتدار این تیم را ببریم و به 
فکر بازی های بعدمان باشیم. تنها کاری که بچه های تیم ملی 
باید انجام بدهند این است که حتما در تمام بازی ها با تمام قوا 
به زمین بروند. ما باید آنقدر با اقتدار بازی کنیم که دیگر 
هیچ حرف وحدیثی نباشد. به خاطر همین اولین بازی بسیار 
اهمیت دارد. درخشان در پاسخ به این سوال که آیا تیم ملی 
توان شکست دادن عراق و بحرین را دارد؟ گفت: ما توان 
شکست دادن هر تیمی را در آسیا داریم و این دو تیم را هم 

به راحتی می بریم. 

 کارلو آنچلوتی به طوررسمی به عنوان سرمربی جدید 
رئال مادرید معرفی شد، تیمی که بین سال های ۲۰۱۳ تا ۲۰۱۵ 
هدایتش را برعهده داشت. رئالی ها موفق شدند با اورتون برسر 

فسخ قرارداد این سرمربی ایتالیایی به توافق 
برسند و با او تا سال ۲۰۲۴ قرارداد ببندند. 
کارلو قرار است در رئال دستمزد ۶ میلیون یورو 
در سال دریافت کند. آنچلوتی با انتشار پیامی 

در حساب کاربری رسمی اش در توئیتر 
نوشت: »مایلم از باشگاه اورتون، بازیکنانم 

و هواداران که این فرصت را دادند تا در 
این باشگاه تاریخی و شگفت انگیز 

مربیگری کنم، قدردانی کنم. 
تصمیم به ترک اورتون گرفتم 
چون چالشی جدید با تیمی دارم 
که همیشه در قلب من بوده و 
آن هم رئال مادرید است. تمام 
لحظات شگفت انگیزی که 
باهم تجربه کرده ایم را با خودم 

می برم و بهترین ها را برای 
باشگاه و هواداران آرزو می کنم«. 

سرمربی پیشین یوونتوس، میلان، چلسی، 
پاری سن ژرمن، بایرن مونیخ و ناپولی، در دوره 
اول حضورش در رئال مادرید،  این تیم را به یک 
قهرمانی در جام حذفی اسپانیا، یک قهرمانی در 
لیگ قهرمانان اروپا، یک قهرمانی در سوپرجام 

اروپا و یک قهرمانی در جام جهانی باشگاه ها 
رساند.

بینالملل

مجیدجلالی
کارشناس فوتبال  

امیر قلعه نویی سرمربی گل گهر در مورد شرایط تیم خودش 
و همچنین وضعیت تیم ملی در رقابت های مقدماتی جام جهانی  

صحبت کرد.
 تیم ملی 

سرمربی گل گهر اظهارداشت: به عقیده من نگاه به تیم ملی باید 
از دو جهت باشد. یک نگاهی است که در زمان سرمربی سابق بود 
نتایجش را می دانید که این نگاه به شرایط کلی حال حاضر تیم 

است و دیگری شرایطی که الان هست. ما کار سختی در پیش 
داریم و به معنی واقعی کلمه ۴ تا فینال داریم که برای ما 

خیلی مهم هستند. به نظر من با توجه به بازیکنان 
خوبی که داریم، تیم ملی این لیاقت را دارد 

تا در جام جهانی به مرحله بعد صعود کند 
و این را هم باید بگویم که ما با توجه به 
شرایط حساسی که داریم نباید روی تیم 
و بازیکنان فشار ایجاد کنیم. با نتایجی 
که در گذشته کسب کردیم کار را مشکل 
کردیم و در حال حاضر هم وظیفه همه 
است که از این تیم حمایت شود و همه 
در یک بستر حمایتی برای تیم ملی 

شرایطی ایجاد کنیم که در آرامش به فکر موفقیت باشند. من 
عقیده دارم اگر از این مرحله بالارفتیم کار بزرگی است. تیم ملی 
مربی خوبی دارد که امتحانش را پس داده و ارتباط خوبی با 

بازیکنان دارد. باید دعا کنیم نتایج خوبی کسب شود.
 لیست  

وی در مورد بازیکنانی که به تیم ملی دعوت 
شدند و برخی انتقادهایی که می شود تصریسح 
کرد: به نظرم باید اجازه دهید هرکس که 
مسئول فنی است انتخابش را انجام دهد. 
به هرحال مربیگری یک امر سلیقه ای است و 
هرکسی با توجه به افکار تاکتیکی خودش بازیکن 
انتخاب می کند. شاید اگر من بودم نفرات دیگری را 
انتخاب می کردم ولی این حق سرمربی تیم ملی 

است و باید به انتخابش احترام گذاشت.
 نتیجه 

وی در مورد اینکه با توجه به شرایط 
چقدر به نتیجه گیری تیم ملی امیدوار 
است؛ گفت: اتفاقا چند روز قبل در این مورد 
صحبت می کردم و گفتم که در فوتبال ۲ بحث مطرح 

است. بحث بیرون زمین که نقاط ضعف و قوت تیم است، ولی 
واقعیت فوتبال زمانی است که داور سوت را می زند. منچسترسیتی 
و چلسی را مثال می زنم که چند شب قبل بازی کردند و آن شب، 
شبِ منچسترسیتی نبود. یک زمان همه چیز را برنامه ریزی 
می کنید، ولی داور یک پنالتی می گیرد و بازیکنت اخراج می شود 
و همه چیز تغییر می کند یا اینکه چند بازیکن روزشان نیست. 
بارسلونا و منچسترسیتی و بایرن یک مدل بازی انجام نمی دهند، 
تجزیه وتحلیل قبل بازی و واقعیت در فوتبال دو مساله متفاوت 
هستند و در مجموع امیدوارم در این ۴ بازی هم بازیکنان هم کل 

تیم در شرایط آرمانی باشند.
گل گهر 

قلعه نویی در مورد وضعیت تیم گل گهر و فاصله طولانی بین 
بازی های تیم ملی هم عنوان کرد: فاصله بین بازی ها اگرچه به 
ضرر تیم ماست، ولی به هرحال بحث تیم ملی است و باید به سهم 
خودمان در این راه کمک کنیم. در مورد تیم گل گهر ما خوشحالیم 
که آمارهایی که بیرون آمده است نشان می دهد در تمام آیتم های 
مربوط به کیفیت بازی یا اول هستیم یا جزو ۳ تیم اول هستیم و 

پیشرفت تیمی ما هم نسبت به گذشته از همه بیشتر بوده است.
  مدافعان سلامت 

قلعه نویی اضافه کرد: در آخر جا دارد تشکر کنم از مدافعان 
سلامت که واقعا دارند ایثار می کنند و دست تک تک آنها را 
می بوسم و امیدوارم دغدغه ها،  مشکلات و مساله مهم تزریق 
واکسن هرچه زودتر برطرف شود. امیدوارم کشور ایران و ملت 

بزرگ ایران هرچه زودتر به آرامش برسند. 

امیر قلعه نویی، سرمربی گل گهر: 

صعود  از  این  مرحله  کار  بزرگی  است

آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان در ادامه مسابقات 
مقدماتی جام جهانی ساعت ۱۹ امروز)پنجشنبه( به وقت تهران 
در ورزشگاه »المحرق« بحرین  به مصاف تیم هنگ کنگ می رود. 
شاگردان »اسکوچیچ« برای قطعی کردن صعود خود به مرحله 

بعدی رقابت ها به ۳ امتیاز دیدارهای این مرحله نیاز دارند. 
  پیش بازی 

تیم ملی فوتبال ایران قرار است در ادامه دیدار های خود در 
رقابت های مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ در بحرین به مصاف 
هنگ کنگ برود و درصدد است تا مقابل حریف شرق آسیایی خود 
به پیروزی برسد. درحال حاضر تیم ملی ایران با هدایت دراگان 
اسکوچیچ کروات با کسب ۶ امتیاز در رده سوم جدول رده بندی 
است و پایین تر از بحرین و عراق قراردارد. اردوی تیم ملی فوتبال 
ایران برای این مسابقات از تهران آغاز شد و سپس یوز ها به کیش 
رفتند تا پس از چند روز تمرین در این شهر به منامه بحرین بروند. 
تیم ملی در بازی رفت مقابل هنگ کنگ با نتیجه ۲ بر صفر به 
پیروزی رسید و درحالیکه باید این بازی در ورزشگاه آزادی برگزار 
می شد، اما با تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا بازی ها متمرکز در 
بحرین برگزار می شود. سرمربی تیم ملی هنگ کنگ برای سه بازی 
پیش روی این تیم در این رقابت ها از یک چهره ویژه دعوت کرده 
است که به احتمال زیاد از او در بازی با ایران رونمایی می شود. 
چون لوک تان، روبرتو و جیمز استفان ۳ بازیکن این تیم در ۵ بازی 
گذشته این تیم بیشترین حضور را داشتند. لوک تان ۵ بازی، 
روبرتو ۴ بازی و جیمز استفان ۳ بازی برای این تیم انجام داده که 
هرکدام موفق به ثبت یک گل در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
شدند.  لوک فونگ؛  هافبک هنگ کنگ که در سال ۲۰۱۳ به 
تیم ملی این کشور دعوت شده بود این بار مجددا به اردوی این تیم 
فراخوانده شده است. وی ۲۸ ساله است و احتمالا در دیدارهای 

پیش رو در ترکیب ثابت قرمزپوشان به میدان خواهد رفت.
  نظر اسکوچیچ

دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان در 
نشست خبری پیش از دیدار روز پنجشنبه تیم ملی مقابل 
هنگ کنگ گفت: اطلاعات کمی  از تیم هنگ کنگ داریم چون آنها 
در یکسال اخیر بازی زیادی انجام نداده اند، اما با این حال سعی 
کردیم درباره این تیم تمامی  اطلاعات لازم را گردآوری کنیم. 
به هنگ کنگ احترام می گذاریم و این بازی برای مان از اهمیت 
بالایی برخوردار است. وی ادامه داد: تیم کاملی در اختیار دارم. 
متاسفانه نتوانستیم در بازی های خانگی مان میزبان باشیم و از 

کنفدراسیون فوتبال آسیا خواستم بررسی کند و سوال کردیم که 
چرا باید این بازی های مهم   را در خارج از ایران و در بحرین انجام 
دهیم. از AFC خواستیم زمین بازی را چک کند زیرا این بازی 
برای ما خیلی مهم است. اگر بحرین میزبان است پس حداقل باید 
زمین خوبی مهیا کند و ما از این موضوع ناامید شدیم. سرمربی 
تیم ملی تصریح کرد: زمین ورزشگاه برای این بازی مهم خوب 
نیست، اما من فقط باید روی تیم خودم برای این بازی تمرکز کنم. 
سعی کردیم خوب تمرین کنیم و امیدوارم بازیکنانم شرایط را 
درک کنند و بازی قدرتمندانه ای مقابل هنگ کنگ ارائه دهند. 
من آنها را باور دارم. اسکوچیچ در پاسخ به سوال خبرنگار بحرینی 
مبنی بر اینکه به نظر می رسد که صحبت کردنش درباره شرایط 
زمین بهانه جویی است، گفت: معذرت می خواهم که صحبت تان 
را قطع می کنم، اما دنبال بهانه گیری بابت زمین نیستم، ما تیمی 
 قدرتمند هستیم و تمامی  رقبا باید اینجا با ما مصاف کنند، نگرانی 
از این بابت نداشته باشید. من دنبال بهانه گیری نیستم، شما باید 
زمین را ببینید، تا حالا در عمرم چنین زمینی ندیده بودم. شما و 
تیم های دیگر باید با ما مصاف کنید. ما تیم خوبی داریم و این را 
خواهید دید. وی تاکید کرد: در بدو ورود به بحرین خواستم که 
زمین بازی را ببینم که اجازه این کار را به من ندادند، اما وقتی 
بعدا فرصت این کار را پیدا کردم، با داستان زیبایی مواجه نشدم. 
اگر می خواهید می توانم شما )خبرنگار مدنظر( را دعوت کنم تا 
همراهم بیایید و زمین را ببینید. اسکوچیچ اظهارداشت: امیدوارم 
از منامه با ۱۲ امتیاز کامل برگردیم. تمام تلاش ما این است که 

ملت ایران خوشحال باشند.
 صحبت  طارمی 

مهدی طارمی، مهاجم تیم ملی فوتبال کشورمان در نشست 
خبری پیش از دیدار مقابل هنگ کنگ گفت: ما در این مسابقات 
چهار بازی مهم داریم و بازی به بازی جلو می رویم. تمام تلاشمان 
را انجام می دهیم تا پیروز این دیدارها باشیم. وی اضافه کرد: 
مهمترین بازی ما در حال حاضر دیدار برابر هنگ کنگ است. باید 
تمام تمرکزمان را برای این بازی نگهداریم. همانطور که تمرینات 
خیلی خوبی را پشت سر گذاشتیم و تمام تمرکزمان فقط برای 
این بازی بود. فکر می کنم روز پنجشنبه  یک بازی خوب را برابر 
هنگ کنگ انجام دهیم. ان شاءا... با پیروزی از زمین مسابقه خارج 

شویم و دل مردم را شاد کنیم.
  هوای خوب

احسان حاج صفی در خصوص شرایط تیم ملی فوتبال ایران 

قبل از بازی با هنگ کنگ اظهارداشت: تمرین و زمین خوبی برای 
تمرین داشتیم. وی افزود: از شرایط آب وهوا تعجب کردیم چون 
فکر می کردیم از کیش شرجی تر است. مقداری استرس هوا را 
داشتیم ولی خداراشکر شرایط از نظر هوایی خوب است. کاپیتان 
تیم ملی فوتبال تاکیدکرد: ما وقتی به کیش رسیدیم و از هواپیما 
پیاده شدیم، هوای شرجی به »صورتمان« می زد ولی در بحرین 

هوا خوب بود.  
  موضع  هنگ کنگ

»میخو پاتلاینن« سرمربی تیم ملی فوتبال هنگ کنگ در نشست 
خبری پیش از این بازی از شرایط زمین تمرین در بحرین انتقاد کرد 
و گفت: آماده سازی ما طبق برنامه پیش می رود و بازیکنان مصدوم 
نیستند اما تمرینات در زمین مسطح و هموار برگزار نمی شود. وی 
تاکیدکرد: ایران، ژاپن و کره جنوبی قوی ترین تیم های آسیا هستند. 
این یک چالش بزرگ برای ماست. بازیکنان هنگ کنگ باید با 
نگرش »هنگ کنگ هرگز نمی میرد« بازی کنند. »پاتلاینن« سپس 
به تمجید از تیم ملی ایران پرداخت و گفت: آنها )بازیکنان ایران( 
بلندتر، قوی تر و سریع تر هستند و مهارت های بهتری نسبت به ما 
دارند. آنها می توانند باسرعت بالا بازی کنند. ایران بازیکنانی دارد 
که در لیگ های برتر اروپا بازی می کنند. امیدوارم عملکرد ما بتواند 
باعث تعجب ایران بشود. سرمربی هنگ کنگ همچنین خاطرنشان 
کرد: هر موقع طرفداران هنگ کنگ را در خیابان می بینم، بسیار 
مثبت هستند و به ما الهام می دهند. بازیکنان هنگ کنگ برای 

مردم کشورشان مبارزه خواهند کرد.
AFC   گزارش 

AFC( درباره دیدار  سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا )
روزپنجشنبه تیم ملی ایران مقابل هنگ کنگ نوشت: راه صعود 
ایران برای رسیدن به مرحله پایانی جام جهانی، درخشان آغاز 
شد و آنها در نخستین بازی، هنگ کنگ را با نتیجه ۲ بر صفر 
شکست دادند. تیم ملی ایران سپس قدرت خود را با پیروزی 
۱۴ بر صفر مقابل کامبوج نشان داد، اما با شکست مقابل بحرین 
و عراق امتیازاتی حیاتی از دست داد. این شکست ها به این معنی 
است که تیم دراگان اسکوچیچ برای تحقق بخشیدن رویای صعود 
مجدد به جام جهانی، فرصتی برای اشتباه در بازی های باقیمانده 
ندارد. این تیم آسیای مرکزی باید به سرعت برای پیروزی مقابل 
هنگ کنگ آماده شود و نمایش خود را در بازی رفت که با گل های 
کریم انصاری فرد و سردار آزمون به برتری رسید، تکرار کند. 
هنگ کنگ هم هنوز روی کاغذ شانس صدرنشینی دارد، اما باید 
نتایج دیگری هم برای رخ دادن این اتفاق رقم بخورد. با این حال 
شاگردان »پاتلاینن« بخت صعود به جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ را 
هنوز در دست دارند و این مربی، شاگردانش را برای مصاف با ایران 

آماده می کند.
 آشنایی  با  داور

براساس اعلام کنفدراسیون فــوتـــبــال آسیـــا، »ادهم 
محمدالمخادمه« داور جوان اردنی قضاوت اولین دیدار تیم ملی 
ایران در مقدماتی جام جهانی مقابل هنگ کنگ را برعهده داشت. 
این داور اردنی در شرایطی برای این  قضاوت انتخاب شده که در 
گذشته خاطرات چندان خوبی برای تیم های ایرانی باقی نگذاشته 
است. مخادمه، قاضی سه مسابقه نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان 
آسیای ۲۰۱۹ بود. او در زمان سرمربیگری کارلوس کی روش در 
تیم ملی بازی ایران و چین را سوت زد. آن دیدار با نتیجه تساوی 
بدون گل به پایان رسید. مخادمه در آن دیدار می توانست یک 
پنالتی در نیمه دوم برای چین بگیرد اما این کار را نکرد. در مجموع 
داور ۳۴ ساله اردنی هشت بار بازی تیم ملی ایران و نمایندگان 
ایرانی را در مسابقات مختلف قضاوت کرده که حاصل آن ۲ 

پیروزی، یک باخت و ۵ تساوی بوده است. 

ایران -  هنگ کنگ 

شاگردان »اسکوچیچ«  به دنبال آغــاز  طـــوفانی 

مجتبی  تقوی: 
 ایران پتانسیل 

صعود به جام جهانی 
را دارد


